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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 10, 2024

Datum: 2024-11-13
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:

Kallelse
Svar p̊a äskning - Ny v̊atdammsugare till Kajsa
Svar p̊a äskning - Spotify premium till hela sektionen
Svar p̊a äskning - Äskande om finansiella medel för förvärv av väderbeständigt flermiljöparty
av modulsystemtyp för logistisk användning vid externa evenemang

Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén förklarar mötet öppnat 12:04

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Hanna Petersén läser upp dagordningen.
Beslut:

Att godkänna dagordning

b) Adjungeringar

Beslut:

Att aspar f̊ar närvarorätt.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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c) Nästa möte

Beslut:

Att ha nästa möte 27/11.

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Tilda Björendahl har varit p̊a SU pratade om droger och trygghet p̊a arrangemang.

Christoffer Johansson har agerat kassör, h̊allt i sektionsmöte.

Christian Ristevski har jobbat med bokföring, kämpat med ARME Hitachi pengar.

David Törnkvist har skrivit p̊a protokoll och jobbat med valberedning.

Joel Andersson inte s̊a mycket post specifikt.

Hanna Petersén har varit p̊a KU som handlade om SAMO, droger och trygghet. Job-
bat med valberedning och stadga till sektionsmöte.

b) Mailkollen

Arbetsgrupp p̊a V för att se hur v̊ara sektionslokaler fungerar och ser ut.

Info fr̊an KL hur studentvoice kommer se ut.

Mail om skyddsrond i MC2.

Har haft kontakt med folk som vill komma in i v̊arat arkiv.

Reseberättelse fr̊an ARME.

Inbjudan till Uppsala .

§4 Utvärdering av aspkickoffen

Det var för lite mat, alla som kom fick mat, men det var m̊anga som inte dök upp.

Bra hjälp till städ fr̊an föreningar.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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§5 Sektionskväll

a) Vad ska vi göra?

Har tidigare snackat om spelkväll.

Tilda Björendahl säger att pysselkväll med tema advent, samma koncept med att chil-
la och bord.

Hanna Petersén fr̊agar om vi inte kan kö b̊ada.

Joel Andersson tycker det l̊ater bra, passande och i säsong.

b) Vilken tid?

19:33 till sent.

c) PR

David Törnkvist och Christoffer Johansson fixar PR som ska upp 18/11.

§6 Diskussion kring diskmaskin

Christoffer Johansson förklarar att v̊ar diskmaskin har g̊att sönder massor av g̊anger nu.

Hanna Petersén förklarar att vattnet i diskmaskinen kokade.

Tilda Björendahl tycker att vi antingen köper en likadan, eller om vi ska köpa en bra.

Christian Ristevski säger att en toploader kräver att bänken byggs om.

Joel Andersson för en ny overhead s̊a ligger det p̊a runt 50k, och en ny som vi har kostar
ocks̊a liknade pris.

Hanna Petersén säger att denna var begangnad när den köptes in.

Christoffer Johansson förklarar att vi inte har riktigt budget för en helt ny.

Hanna Petersén säger det g̊ar s̊a extremt mycket snabbare och bättre med en overhead.

Christoffer Johansson klargör att det kostar mer.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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§7 Äskningar

a) Ny v̊atdammsugare till Kajsa

Hanna Petersén läser upp äskningen.

Christoffer Johansson fick in en tidigare men den l̊ag p̊a 6000, vilket är jättehögt, d̊a
vi inte är s̊a varsamma med v̊ara saker p̊a sektionen.

Tilda Björendahl Tycker det l̊ater bra men stryk namnet.

Christian Ristevski tycker att Britta är ett namn. Och att den har bra egenskaper.

Beslut:

Att godkänna äskningnen Ny v̊atdammsugare till Kajsa p̊a ett totalbelopp p̊a 1195,00
kr.

b) Spotify premium till hela sektionen

Hanna Petersén läser upp äskningen.

Christoffer Johansson detta är ju hur bra som helst.

Christian Ristevski förklarar att det är 3 g̊anger av äskningsbudgeten.

Joel Andersson bra med minskad stress

Beslut:

Att neka äskningnen Spotify premium till hela sektionen.

c) Äskande om finansella medel för förvärv av väderbeständigt flermiljöparty
av modulsystemtyp för logistisk användning vid externa evene-
mang

Hanna Petersén läser upp äskningen.

Hanna Petersén har kollat upp hemsidan p̊a trustpilot och det är bra.

Christoffer Johanssontycker det är dags att fixa ett nytt tält. Och det ser ut som ett
bra tält.

Tilda Björendahl säger det används ganska mycket.

Hanna Petersén säger att det verkligen är sektionsnytta.

Beslut:

Att godkänna äskningen - Äskande om finansiella medel för förvärv av väderbeständigt

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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flermiljöparty av modulsystemtyp för logistisk användning vid externa evenemang p̊a ett
totalbelopp p̊a 7590,00 kr.

§8 Övriga fr̊agor

Joel Andersson säger att han har tagit kontakt med V-sektionslokal arbetsgrupp.

§9 Mötets avslutande

Hanna Petersén förklarar mötet avslutat 12:46

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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Kallelse till styrelsemöte nr 10, 2024

Datum: 2024-11-13
Kl: 12:00
Plats: EL-42

Kallade:

Styret 2024

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 Utvärdering av aspkickoffen

§5 Sektionskväll

a) Vad ska vi göra?

b) Vilken tid?

c) PR

§6 Diskussion kring diskmaskin

§7 Äskningar

a) Ny v̊atdammsugare till Kajsa

b) Spotify premium till hela sektionen

c) Äskande om finansiella medel för förvärv av väderbeständigt flermiljöpartytält
av modulsystemtyp för logistisk användning vid externa evene-
mang

§8 Övriga fr̊agor

§9 Mötets avslutande

Hanna Petersén
Sektionsordförande



SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-09-06 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Ny våtdammsugare till Kajsa  
  
E-styret har under styrelsemöte den 13 november valt att godkänna äskningen på 1195,00 kr 
då styret anser att sektionen är i behov av en ny dammsugare för att underhålla sektionens 
lokaler vilket gynnar alla Elektroteknologer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-11-13 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Spotify premium till hela sektionen  
  
E-styret har under styrelsemöte den 13 november valt att avslå äskningen på 15000 kr per 
månad då detta inte ryms i den årliga budgeten.  
  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-11-13 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Äskande om finansiella medel för 
förvärv av väderbeständigt flermiljöparty av 
modulsystemtyp för logistisk användning vid externa 
evenemang  
  
E-styret har under styrelsemöte den 13 november valt att godkänna äskningen på 7590,00 kr 
då styret anser att detta tält kan användas i lång tid framöver under bland annat mottagningen. 
En stor andel av sektionen deltar i mottagningen sitt första år och därmed kan många få glädje 
av ett tält som detta.  
  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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